
 

 

Overleg 5e Focusgroep aansluiting Bargermeer  
01 november 2022 
 

Aanwezig : Provincie Drenthe: Henk-Jan ten Brink, Thea de Langh 

Gemeente Emmen: Carina Vrij en Rob Ney 

Gamma 

Meubelboulevard 

Ondernemend Emmen 

EOP Rietlanden 

EOP Zuidbarge 

 

 

   Afwezig : EOP Oranjedorp, Repak, Machinefabriek Emmen, Getec Park en Engie/GZI Next 

 

Opening: 

De heer ten Brink heet eenieder welkom en opent de vergadering. 

 

Dit overleg staat in teken van het informeren van de gedeeltelijke bijstelling plannen Rondweg Emmen. 

 

 
 

Vandaag zijn er door het college van de Provincie en de gemeente Emmen besluiten genomen over de 

gedeeltelijke bijstelling van de plannen Rondweg Emmen. 

 

Morgenochtend om 09:00 uur is er een persconferentie op het Provinciehuis. 

We wilden jullie vooraf informeren over de genomen besluiten, zodat jullie het niet vanuit de krant 

vernemen. Nog even onder embargo tot morgenochtend 10:00 uur. 

 

Er zijn totaal 3 besluiten genomen, deze worden hieronder toegelicht. 

 



Gemeente Emmen 
 
Blad 2-2 

 

 
 

 

 

 
 

 



Gemeente Emmen 
 
Blad 3-3 

 

 
 

 

 

 
 

 



Gemeente Emmen 
 
Blad 4-4 

 

 
 

 

 
 

 

Reacties vanuit de Focusgroep: 

- Asfalteren Rondweg: over welke gedeelte gaat dit dan? 

Het gaat over het wegvak tussen waar Emmen-West is gestopt tot aan waar Emmerschans is gestopt. 

Het stuk asfalt ter hoogte van de ovonde voldoet waarschijnlijk wel en zal dan niet worden vervangen. 

 

- Vanuit Ondernemend Emmen worden complimenten overgebracht over het proces, het informeren en 

het besluit. 

 

Er zijn nog wel vragen: 



Gemeente Emmen 
 
Blad 5-5 

 

 - Hoe moet je de verkeersdoorstroming bij de kruisingen Abel Tasmanstraat en Philieas Foggstraat zien, 

wordt het een ‘groene golf’? 

Henk-Jan geeft aan dat je moet denken aan I-Vri, die houden rekening met de route die je rijdt. 

 

- Fietsverbinding noord-zuid: de fietsoversteken zorgen voor opstoppingen.  Verder is er een fietspad 

langs het Bargermeerkanaal wat een onveilig fietspad is, wordt hier iets aan gedaan? 

We gaan het nader onderzoeken en kan op de knelpunten/aandachtspunten lijst worden geplaatst. 

In ramingen is rekening gehouden met een fietsbrug, een locatie  hiervoor is nog niet bepaald. 

 

- Hoe worden we als focusgroep betrokken bij het vervolg? 

De focusgroep blijft bestaan en we zullen zeker in overleg met jullie blijven. 

Mocht je geen lid meer van de focusgroep willen zijn, gelet op de besluiten die nu genomen zijn, geef dit 

dan door. 

 

- Vanuit Meubelboulevard: positief over de uitkomst, is een wijs besluit. 

Wil graag betrokken blijven bij het vervolg en ziet graag een oplossing voor de fietsers. 

 

Ook duimen omhoog vanuit de andere leden van de focusgroep. 

 

Sluiting 

Een ieder wordt bedankt voor zijn/haar inbreng. 

 

De presentatie zal worden toegezonden en t.z.t. ontvangen jullie een uitnodiging voor een 

vervolggesprek. 

 

De vergadering wordt gesloten. 

 


